
C. II. grupe odredov 47
1261 Ljubljana Dobrunje

Datum: 29. 11. 2024

Zapisnik prve izredne seje Sveta staršev

Čas in kraj seje: četrtek, 28. 11. 2024 ob 18.00 v jedilnici Osnovne šole Sostro.

Prisotni: 24 predstavnikov Sveta staršev od skupno 37-ih oddelkov in štirje namestniki.

Ostali prisotni: ravnateljica Mojca Pajnič Kirn in pomočnici Barbara Ambrož ter Katarina
Birk.

Lista prisotnosti je v prilogi originalnega zapisnika.

Dnevni red:
1. Pregled in potrditev dnevnega reda seje
2. Izredni inšpekcijski nadzor
3. Ponovna potrditev zapisnika 1. redne seje Sveta staršev 2024/2025
4. Pregled in potrditev poslovnika Sveta staršev OŠ Sostro
5. Pregled in potrditev načrta dela Sveta staršev OŠ Sostro za šolsko leto 2024/2025
6. Razno

Predsednik Sveta staršev Jan Potočnik pozdravi vse prisotne in jih seznani z namenom
srečanja. Prisotnih je 24 predstavnikov oddelkov, torej je Svet staršev sklepčen.

K točki 1:

Predsednik Jan Potočnik predstavi dnevni red seje, katerega z dvigom rok vsi predstavniki
potrdijo.

SKLEP 1: Dnevni red je bil soglasno potrjen.

K točki 2:

Ravnateljica pove, da je bil dne 13. 11. 2024 na šoli izveden izredni inšpekcijski nadzor.
Podana je bila anonimna prijava zaradi domnevnih kršitev pri glasovanju za predsednika
Sveta staršev. Ravnateljica pojasni, da je inšpektorica pregledala vso dokumentacijo v
povezavi s prvim sestankom Sveta staršev. Po pregledu je ugotovila, da sta glasovali tudi dve
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namestnici, ki pa nimata glasovalne pravice. Ravnateljica je prebrala oba predloga
inšpektorice in sicer:

- ponovno odločanje o sprejetih odločitvah sveta staršev na konstitutivni seji,
- uskladitev pravil delovanja sveta staršev OŠ Sostro z zakonodajo.

Sledila so vprašanja in razprava v povezavi z inšpekcijskim pregledom.

S strani staršev je bilo zastavljeno vprašanje ali lahko namestnik glasuje v primeru, da
predstavnik opraviči svojo odsotnost. Ravnateljica pojasni, da v nobenem primeru namestnik
nima pravice do glasovanja. Namestniki se lahko seje udeležijo namesto predstavnika oddelka
in mu posredujejo informacije s seje.

Starše zanima ali je vsaka anonimna prijava predmet inšpekcijskega pregleda. Predstavnici se
namreč ne zdi prav, da so prijave anonimne. V primeru nestrinjanja lahko vedno izpostavijo
na sejah, kjer bodo dobili pojasnilo. Tako se izognemo izrednim sejam.

Ravnateljica pove, da na inšpektoratu sami presodijo, kdaj bodo opravili nadzor.

Po vprašanju starša glede predstavnikov in namestnikov na matični šoli in podružničnih šolah,
ravnateljica pojasni, da ima vsak oddelek tako na matični šoli kot na podružnicah po enega
predstavnika, ki ga izvolijo na prvem roditeljskem sestanku v septembru. Namestnika lahko
izvolijo, ni pa nujno.

Tekla je razprava glede pravil delovanja Sveta staršev OŠ Sostro.

Ravnateljica pojasni, da mora biti vsak notranji pravilnik v skladu s krovno zakonodajo.

Predsednik pove, da je skupaj z vabilom na izredno sejo predstavnikom poslal tudi na novo
pripravljen Poslovnik sveta staršev OŠ Sostro, ki ga bodo obravnavali pri 4. točki dnevnega
reda.

K točki 3:

Predsednik sveta staršev je podal informacije glede ponovnega odločanja o sprejetih
odločitvah sveta staršev na konstitutivni seji dne 26. 9. 2024.

Po razpravi je bil sprejet sklep, da potrdijo zapisnik 1. seje Sveta staršev z dne 26. 9. 2024 in
tako se potrdi vse, kar je bilo sprejeto na tej konstitutivni seji, vključno z izbiro Jana
Potočnika za predsednika Sveta staršev. Z dvigom rok je za potrditev glasovalo 24
predstavnikov, 23 predstavnikov je tudi s podpisom potrdilo sklepe zapisnika konstitutivne
seje.

SKLEP 2: Zapisnik 1. seje Sveta staršev z dne 26. 9. 2024 je potrjen, prisotni z dvigom
rok potrdijo Jana Potočnika za predsednika Sveta Staršev.

K točki 4:

Predsednik navzoče vpraša, če so si prebrali nov Poslovnik Sveta staršev OŠ Sostro in ali ima
kdo kakšno vprašanje. Večina predstavnikov se v Poslovnik ni poglabljala. Začela se je
razprava, en predstavnik je pogledal Poslovnik šele na seji, drugi predstavnik je dejal, da so
imeli dovolj časa, da so lahko vse prebrali in če ni vprašanj, naj gre na glasovanje.
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Bilo je vprašanje ali je potrebno vsak zapisnik posredovati staršem v vednost. Ravnateljica
odgovori, da je to stvar dogovora s starši oddelka in da je vsak zapisnik objavljen na spletni
strani šole ter si ga lahko tam pogledajo, če želijo.

V primeru kakršnihkoli pripomb na zapisnik je potrebno napisati konkretne predloge, ki se
vnesejo v zapisnik, ne pa zgolj nestrinjanje z zapisnikom. Vsak zapisnik se potrjuje na
naslednji seji.

Poslovnik je bil dan na glasovanje, 19 prisotnih je Poslovnik potrdilo, 5 pa se jih je glasovanja
vzdržalo.

SKLEP 3: Poslovnik Sveta staršev je sprejet.

K točki 5:

Predsednik pove, da je bil načrt dela Sveta staršev za šolsko leto 2024/2025 v večini
pripravljen s strani prejšnje predsednice Sveta staršev, da ga je sam podrobno pregledal in ga
dopolnil.

Načrt dela Sveta staršev je bil predlagan za glasovanje. Vsi predstavniki razredov so ga z
dvigom rok potrdili.

SKLEP 4: Načrt dela Sveta staršev za šolsko leto 2024/2025 je potrjen.

K točki 6:

Starši prosijo za dodatno informacijo glede dopisa o belem kombiju in dogodku v trgovini.

Pomočnica ravnateljice Katarina Birk pove, da so jo starši obvestili, da so dogodek, primer
nagovarjanja učenke s strani neznanca, prijavili na policijo. S strani policije smo bili
obveščeni, da se dogodek preiskuje, vendar ni bilo znakov kaznivega dejanja.

O domnevnem zasledovanju učenk v trgovini s strani neznanega moškega, smo bili obveščeni
s strani mame učenke. Učence smo preventivno opozorili, kako je v taki situaciji potrebno
ravnati. Ravnateljica je starše prosila, da na naslednjih roditeljskih sestankih opozorijo tudi
ostale starše, naj se učenci pred in po pouku ne zadržujejo izven šolskega območja.

Starši prosijo za dodatno informacijo glede dopisa o uporabi vejpov in petard. Povejo tudi, da
se nekateri popoldne in zvečer zadržujejo na bližnjem travniku in mečejo petarde.

Ravnateljica pove, da so dopis prejeli starši starejših učencev. Razredniki so na razrednih urah
spregovorili o nevarnostih uporabe vejpov, petard in o neprimernosti zadrževanja na
pokopališču. Ravnateljica pove, da v času pouka na šolskem območju težav s petardami
nismo zaznali. V primeru uporabe petard na območju šole bo takoj sledila prijava na policijo,
ker je to kaznivo dejanje.

Starši vprašajo ali je načrtovana izgradnja novih pločnikov.

Ravnateljica pove, da o tem nismo obveščeni in predlaga, da se starši obrnejo na Četrtno
skupnost Sostro.

Starši povejo, da učenci ne dobijo enotnih navodil, kaj lahko vzamejo na tabore, npr. denar,
sladkarije.
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Ravnateljica pove, da razredniki učencem dajo enotna navodila, starši pa različno ravnajo,
zato imajo nekateri učenci s seboj več sladkarij ali denarja, kot ostali.

Starši so izpostavili gnečo v vrsti za kosilo po končani 6. šolski uri, zaradi česar nekateri
učenci zamudijo kombi.

Pomočnica ravnateljice Barbara Ambrož pove, da je učencev vsako leto več, zato je gneča
večja. Preverili bomo vozne rede kombije in jih po potrebi prilagodili.

Starši povejo, da učencem 1. razreda včasih izginejo copati ali oblačila iz garderobnih
omaric.

Pomočnica ravnateljice Katarina Birk pove, da kraj ni zaznati. Pogrešane svari se je vedno
našlo v sosednjih omaricah ali med izgubljenimi oblačili.

Starši vprašajo, zakaj je letna šola v naravi za učence 5. razreda organizirana že prvi teden
septembra, ker se učenci med seboj še ne poznajo dobro, saj so oddelki ponovno sestavljeni,
pridružijo pa se tudi učenci podružničnih šol. Predlagajo kasnejši termin.

Ravnateljica pove, da šola termin rezervira eno leto vnaprej, ker so takrat vedno ugodne
vremenske razmere za izvedbo plavanja. V šoli opažamo nasprotno, in sicer, da je ta termin za
izvedbo šole v naravi ustrezen, ker se učenci med seboj spoznajo v bolj neformalnih
okoliščinah in se zato bolje povežejo. Temu pritrdijo tudi drugi starši in povejo lastne
pozitivne izkušnje.

Seja je bila zaključena ob 19.05

Zapisala: Jan Potočnik

Tanja Šebenik Predsednik Sveta staršev
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